

Protokoll til styremøte 4/2025

Oslostudentenes Idrettsklubb

Dato: 22.04.2025

Tidspunkt: 17:30 - 19:30

Sted: Psykologisk Institutt; Forskningsveien 3A

Til stede: **Jamil** Dost, **Vilde** Sumstad, **Hedda** Friis Jørgensen (på zoom),

Essey Weldu Gaim, **Ronja** Larsen, **Vera** Tormodsrud, **Katrine** Solberg, **Lars** Schrødter, **John** Khang Nguyen og **Truls** Vestnes (daglig leder)

Forfall: (...)

Saksliste

Vedtakssaker

Sak 8/2025 Vedta saksbehandlere for kommende styreperiode

Sak 9/2025 Utpeke varamedlem til valgkomiteen

Orienteringssaker

O-Sak 7/2025 Daglig leder informerer

O-Sak 8/2025 Styret informerer

Diskusjonssaker

D-Sak 15/2025 Gjennomgang av forventningsavklaringen

D-Sak 16/2025 Hovedstyrets målsettinger for perioden

D-Sak 17/2025 Roller: fordeling, beskrivelser og målsettinger

D-Sak 18/2025 Hovedstyrets spilleregler

D-Sak 19/2025 HS-kontakt

Vedtakssaker

Sak 8/2025 Vedta saksbehandlere for kommende styreperiode

Forslag til vedtak: Truls Vestnes (daglig leder), Jamil Dost (styreleder), Vilde Sumstad (nestleder) og Vera Tormodsrud (styremedlem) gis mandat til å behandle innkomne varslingsaker i den kommende styreperioden, 2025-2026. **Saken ble vedtatt**

Sak 9/2025 Utpeke varamedlem til valgkomiteen

Forslag til vedtak: Hovedstyret har i kraft av årsmøtet fullmakt til å utnevne et varamedlem i valgkomiteen til Oslostudentenes Idrettsklubb (OSI). Hovedstyret utnevner Fredrik Jørgensen Olsen som varamedlem i valgkomiteen til OSI. **Saken ble vedtatt**

Orienteringssaker

O-Sak 7/2025 Daglig leder informerer

Samordna rapportering av OSI-medlemmer til NIF. Stort sett samme antall som tidligere år. Det har også blitt gjort opplæring i diverse ting (bl. a. sio atletica). Ingen ytterligere bistand fra HS trengs.

O-Sak 8/2025 Styret informerer

Politiske prosesser med velferdstinget og SIO er i gang. Det tenkes å invitere til et nytt møte med dem i løpet av mai. Dette er en jobb for styreleder og politisk ansvarlig. Det tenkes å få til en samling for Oslo-klubbene for å bli kjent med hverandre (mye utskiftning) og samarbeide bedre på tvers av klubbene. Det er dessuten et ønske av NSI å ha bedre kontakt med osloklubbene. Det er én varslings sak i behandling.

Diskusjonssaker

D-sak 15/2025 Gjennomgang av forventningsavklaringen

Styreleder redegjør for svarene som har kommet inn gjennom skjemaet som ble sendt ut til hovedstyret den 25. mars.

På spørreundersøkelsen som HS ble utdelt, meldte folk i snitt at de var 8.5/10 **motiverte** for styreperioden. På spørsmål om hva HS forventet av hverandre kom det fram flere ting:

Forventninger til **lederne** i HS, for å ha et **engasjert** HS: Gode og tydelige roller samt oppgavefordeling, gode diskusjoner og godt diskusjonsklima, god møtevirksomhet: agenda effektivt og framgang, god kommunikasjon; åpenhet og ærlighet, Sosiale påfunn (engasjement skaper engasjement).

Forventning om hvilke **regler** som skal gjelde: prioritere møter, være snille med hverandre, takhøyde for meningsutveksling, spørre om hjelp ved behov, svarfrist på e-post: 3 dager, kommunisere godt, vise respekt, Ikke ta hverandres arbeidsoppgaver

Forventninger HS-medlemmene har **til seg selv**: Positiv holdning, punktlighet, humor, engasjement, gjennomføringsevne, lyttende, dele meninger

Forventningsavklaringen ble gjennomgått og det var ingen som protesterte.

D-sak 16/2025 Hovedstyrets målsettinger for perioden

Hovedstyret jobber med utgangspunkt i målsettinger. Dette gjelder både klubbens overordnede og langsiktige mål og delmål, men også i større grad kortsiktige mål og delmål for en spesifikk styreperiode. Det er ønskelig at hovedstyret utarbeider målsettinger for den kommende styreperioden. Til inspirasjon, se [vedlegg 1](#) (målsettinger fra forrige periode).

Forklaring av kommentarer på vedleggene:

Det ble svart på evt spørsmål til vedleggene, som HS medlemmer hadde kommentert på forhånd av møtet.

Møtet gikk sammen to og to for å utarbeide forslag til mål.

Oppsummering av forslagene:

Møtet kom fram til at det å videreføre de tidligere målene er lurt. I tillegg kom det forslag om å inkludere paraidrett, og ha flere mål angående sosiale arrangement på tvers av undergruppene. Det kom også forslag om strengere krav til undergruppene vedrørende kommunikasjon + at nettsiden må pyntes på.

Hva slags type mål burde vi ha?

Her gikk diskusjonen i kvalitative vs kvantitative mål og man kom fram til at en blanding er lurt. Burde ha noe konkret å huke av på. Det ble også nevnt at målene burde reflektere hva undergruppene trenger av oss, gjennomføre undersøkelse kanskje? Det kom et ønske om å etablere kontinuitet i hva HS er, og da ble relasjonen til undergruppene nevnt som holdepunkt. **Leder og nestleder går gjennom målene til neste møte.**

D-sak 17/2025 Roller: fordeling, beskrivelser og målsettinger

Generelt angående rollene gjelder at de reflekterer et hovedansvar – ikke aleneansvar.

Arrangementsansvarlige: Vera og Essey

Målsettinger: Vil være tidligere ute med å bleste for arrangementer, samt ta litt innspill fra undergruppene om hva slags arrangementer de ønsker.

De ønsker også å få noe feedback fra arrangementene og vurderte deltagerundersøkelser, egenobservasjon av arrangementene eller å høre med styrelederne om deres generelle oppfatning.

Politisk ansvarlig: Katrine

Ansvarlig uttrykker ønske om å ha kvalitative mål, samt synes at de tidligere målene om å fokusere på anlegg høres fornuftige ut.

Markedsansvarlig: Ronja

Mål/ytringer: Facebook skal kun være for arrangementer, ikke for å få likes. Nettsiden har forbedringspotensiale. Instagram er der det kommer til å skje framover. Stories, intervjuer, takeovers...

Internansvarlige: John og Lars

Oppgaver: Skal lage maler for opplæring av nye gruppestyrer av typen "Tips og triks ved overgang til nytt gruppestyre"

D-sak 18/2025 Hovedstyrets spilleregler

Hovedstyret skal ha noen tydelige regler for hvordan vi skal ha det sammen, og formålet bør være å dyrke engasjement, skape gode relasjoner og gjennomføre godt arbeid til gode for klubben. Det er ønskelig at hovedstyret utarbeider spilleregler for den kommende styreperioden.

Til inspirasjon, se [vedlegg 3](#) (spilleregler fra forrige periode).

Ingen protest på de tidligere spillereglene.

D-sak 19/2025 HS-kontakt

Alle ordinære medlemmer, samt varamedlemmer, av hovedstyret skal ha ansvar for et sett med gruppestyrer. Vedkommende skal fungere som en kontaktperson for gruppestyrene. En fordeling har blitt foreslått for hovedstyret per e-post og man finner den [HER](#).

Alle har et ansvar for å opprette kontakt med sine undergrupper, og avholde et møte med dem før sommeren. Tema for møtet bør være å bli kjent, og gjøre det tydelig for undergruppene at HS-kontakten er en fin støtte.

Det er også ønskelig at hovedstyret bestemmer en ansvarlig for å utforme en universell presentasjon og et informasjonsskriv som kan leveres til hver undergruppe.

Til neste møte skal fikk alle HS-medlemmer i oppgave å ta kontakt med sine HS-kontakt-undergrupper, samt spørre om foretrukket kommunikasjonskanal. Vera utarbeider sjekklister for dette.

Jamil Dost

Styreleder, Jamil Dost